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Vragen van het lid Schermers (CDA)
aan de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over het invriezen van eicellen in het
AMC. (Ingezonden 20 juli 2009)

1
Bent u van mening dat de techniek
die in het Academisch Medisch
Centrum (AMC) wordt gebruikt om
eicellen in te vriezen teneinde op een
later tijdstip een zwangerschap te
bewerkstellingen mogelijk is binnen
de huidige wetgeving?1 Hoe verhoudt
zich dat tot het moratorium op
embryo-onderzoek?

2
Deelt u de mening dat er verschil
moet worden gemaakt bij het gebruik
van deze techniek op medische dan
wel sociale indicatie? Deelt u de
mening dat het gebruik van deze
techniek op sociale indicatie
vooralsnog ontoelaatbaar en
onwenselijk is?

3
Hoe beoordeelt u de keuze voor een
mogelijke zwangerschap tot de
leeftijd van 50 jaar, terwijl voor in
vitro fertilisatie (IVF) een leeftijd van
45 jaar wordt gehanteerd?

4
Zijn de gevolgen voor zowel moeder
als kind bij een zwangerschap en
bevalling op latere leeftijd van de
moeder naar uw mening voldoende
bekend?

5
Is er voldoende onderzoek verricht
naar de veiligheid van de nieuwe,
snelle, invriesmethode na jarenlang
invriezen? Zo nee, is deze methode
wel veilig en welke gevolgen heeft
dat voor de toelaatbaarheid van deze
methode? Zo ja, kunt u de
onderzoeken aan de Kamer
verstrekken?

6
Deelt u de mening dat deze methode
niet onder het verzekerde pakket valt?
Gaat het toepassen van deze
methode toch niet ten koste van
publieke middelen, tijd en aandacht
van de artsen van het AMC, waardoor
de medisch noodzakelijke zorg in het
gedrang zal komen? Acht u dat
ongewenst?

7
Nodigt deze techniek niet uit tot het
verder uitstellen van de eerste
zwangerschap, terwijl het beleid er
juist op is gericht het eerste kind op
jongere leeftijd te krijgen om zo het
risico van late zwangerschappen
terug te dringen?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen terzake van het lid
Arib, ingezonden 16 juli 2009
(vraagnummer 2009Z14037) en van
het lid Wiegman-van Meppelen
Scheppink, ingezonden 16 juli 2009
(vraagnummer 2009Z14038)

1 de Volkskrant 14 juli 2009.

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Bussemaker (Volksgezondheid,
Welzijn en Sport) (ontvangen
17 augustus 2009)

De vragen van het Kamerlid Arib
(PvdA) over het feit dat het
Academisch Medisch Centrum (AMC)
Amsterdam eicellen gaat invriezen
van vrouwen die op latere leeftijd
kinderen willen krijgen (nr.
2009Z14037), van het Kamerlid
Wiegman-van Meppelen Scheppink
(ChristenUnie) over de mogelijkheid
tot het invriezen van eicellen bij het
Academisch Medisch Centrum (AMC)
te Amsterdam (nr. 2009Z14038) en
van het Kamerlid Schermers (CDA)
over het invriezen van eicellen in het
AMC (nr. 2009Z14137) kunnen tot
mijn spijt niet binnen de gebruikelijke
termijn worden beantwoord.
De reden van het uitstel is dat er
enige tijd gemoeid is met de
interdepartementale afstemming en
met het inwinnen van nadere
informatie bij de beroepsgroepen.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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